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Förslag till beslut 

Stockholms kommunfullmäktige föreslås 

 

1. Återremittera ärendet i enlighet med nedanstående 

2. Därutöver anföra följande 

 

Det saknas ett viktigt dokument i detta ärende. Det är nämligen avtalet mellan Parkab 

Övervakning AB som nu föreslås tas över av Svensk Bevakningstjänst AB och 

Parkeringsbolaget. Där regleras viktiga frågor för en mängd kommunmedborgare och 

kommunala verksamheter. Exempelvis: 

 

 Vilken ersättning kommer Svensk Bevakningstjänst AB genom det nya dotterbolaget, 

få för att ta över dessa uppgifter ? 

 Får man betalt med indrivna parkeringsböter ? 

 Eller får man betalt per timme och hur säkerställs kvalitetsaspekterna  

i så fall? 

 Finns det bonus till Svensk bevakningstjänst och hur stor är den? 

 Garanteras kvalitetsfrågorna i avtalet på samma sätt som vi har gjort med 

parkeringsövervakningen i Trafiknämnden, med viss procent rätt parkerade bilar. 

Vilken metod för kvalitetsmätning används? 

 

Inget av detta får kommunfullmäktige ta del av. Ansvarigt borgarråd måste reda ut dessa 

frågor. 

 

Ytterligare två viktiga fråga kvarstår också: 

 

 Är det ekonomiskt klokt att sälja ett företag för drygt 10 miljoner kronor som ger en 

avkastning på omkring 2 miljoner kronor? Efter 5-6 år blir detta en dålig affär för 

skattebetalarna. Efter denna tid förlorar skattebetalarna ett par miljoner kronor per år. 

Skattebetalarna förlorar men inte de delar av näringslivet som den borgerliga 

majoriteten valt att luta sig mot denna gång, medan de avvecklar kommunal 

verksamhet. 

 Till vilken marknad kommer kommunens verksamheter att vara hänvisade i framtiden 

när en aktör på denna marknad nu försvinner? 

 


